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امامی کاشانی در نماز جمعه تهران  گفته: ۲۲ بهمن جلوهای از جلوات پیامبر (ص) و حضرت مهدی (عج) است| چرا اشکالاتمان

را نمیبینیم؟

عجب چشمهای نابینایی در این کشور است؛ 

به گزارش اسپادانا خبر، آیتاالله محمد امامی کاشانی در خطبه دوم نمازجمعه تهران با اشاره به سوره والعصر گفت: از اینکه
ملت ما ۲۲ بهمن آنچنان به خیابانها آمدند تا دشمن و تبلیغات او را از بین ببرند تشکر میکنم. چرا ۲۲ بهمن ما همه به

خیابانها میآییم؟ ریشه آن همین والعصر است. قسم به زمان و عصر پیامبر اکرم (ص) و عصر مهدی (عج) موعود است.

وی ادامه داد: این ۲۲ بهمن که امام (ره) و شهدای ما آن را به وجود آورند جلوهای از جلوات پیامبر (ص) و حضرت مهدی (عج)
است. این نور در همه دلها است که همه را به خیابانها میکشاند. دشمن کور است و این نور را نمیبیند.

تولیت مدرسه عالی شهید مطهری اظهار داشت: این سوره هم جامعه و هم فرد را در برمیگیرد. میگوید آنهایی که در زیان
هستند چه کسانی هستند؟ که میگوید دشمنان ما هستند و این هم به همان عصر امام زمان (عج) مربوط میشود.

امامی کاشانی افزود: جمهوری اسلامی، ملت ایران و اسلام، گلوی ترامپ را گرفته، به دیوار فشار داده و دنیا این را قبول دارد
که ایران امریکا را در عراق و سوریه به زمین زد. این کار خداست ولی تکلیف ما در ساختن کشور چیست؟

وی با اشاره به دیدار اعضای مجلس خبرگان رهبری با رهبر انقلاب تصریح کرد: در دیداری که خبرگان با رهبری داشتند، از
جمله فرمایشات ایشان این بود که دشمن مشغول است. تمام فشار حداکثری خود را علیه ایران ایجاد کرده و ما هم باید در

برابر از امکانات حداکثری استفاده کنیم. در همین سوره امکانات حداکثری را بیان کرده است. باور به خدا، اسلام، انقلاب
اسلامی، کشور، ملت، شهدا اینها همه ایمان است. باور کنیم که چنین حقیقت آسمانی رخ داده است.

خطیب نماز جمعه تهران با بیان اینکه کارهایمان باید درست باشد خاطرنشان کرد: همه قوا باید بدانیم چنین وظیفهای داریم.
باید کار را خوب انجام دهیم. همانطور که رهبری فرمودند، مشکلات اقتصادی باید در داخل حل شود. این یعنی ما در داخل به

تولید اهمیت دهیم، مواظبت کنیم دزدی نکنند، احتکار نکنند و گرانفروشی نکنند. عجب روزگاری و عجب چشمهای نابینایی در این
کشور است.

امامی کاشانی اضافه کرد: من عرض میکنم به تمام مفسدان که این جریان را به وجود میآورند؛ بالاخره خداوند خسارت آن
را به خودت یا به بچهها و نسلت خواهد زد. این کارها جز اینکه آدم را نابود کند چیزی ندارد.

وی با بیان اینکه مدیریت، وجدان اخلاقی و مدیریت و نظارت عمیق بر تمام امور باید وجود داشته باشد ابراز داشت: وقتی قرار
است دشمن از امکانات حداکثری در تحریمها فشار بیاورد ما هم باید ماموران و ناظران بگذاریم، درست فکر کنیم، راهها را

پیدا کنیم، به حق عمل کنیم و به حق سفارش کنیم. باید بگوییم درست عمل کنید، رشوه نگیرید، چنین و چنان نکنید و این
فسادها را کنار بگذارید. این از ظرفیتهای ما و امکانات ماست و این وظیفه همه ماست.
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این عضو مجلس خبرگان رهبری با بیان اینکه چه شده که در هر جلسه میگویند علت این مشکلات این و آن است؟ عنوان
کرد: چرا اشکالاتمان را نمیبینیم؟ چون به دنبال علاج نمیرویم. آخر سال ۹۷ است. باید تصمیم بر مدیریت درست بگیریم و

باید برای کار درست تصمیم بگیریم. همیشه که این روز و شب با تو نیست. اندیشه کن. مقداری فکر. چرا اینقدر انباشته
کردن؟ چرا اینقدر قاچاق کردن و مردم را در فشار قرار دادن؟ خدا قسم یاد میکند که اگر شما ایمان داشته باشید پیروزید.

ما پیروزیم اگر به وظیفه عمل کنیم.

امامی کاشانی به سالروز حمله منافقین به نماز جمعه تهران اشاره کرد و یادآور شد: شهدای جمعهای که در نمازجمعه تهران
به شهادت رسیدند ۱۴ نفر شهید و ۸۸ نفر مجروح بودند که با هماهنگی بین گروهک منافقین و رژیم صدام رخ داد. همان موقع

مقام معظم رهبری خطبههارا ادامه دادند و مردم هم نمازجمعه را خواندند اما حرکتی که دشمن میکند حمله به نماز جمعه
است. ما برای آن شهدا علو مقامات را از پیشگاه خدا درخواست میکنیم و به خانوادههایشان تسلیت عرص میکنیم.

وی ادامه داد: باید به نماز جمعه توجه کرد چون جای فکر، انسجام و وحدت کلمه است و دشمن از همین میهراسد.

امام جمعه موقت تهران با اشاره به حمله تروریستی به مساجدی در نیوزلند بیان کرد: گزارشی دادند که به مساجدی در
نیوزلند حمله شده و به نماز جمعه حمله کردند. طی این عمل تروریستی، دهها نفر شهید و مجروح کردند و این حمله به نماز

جمعه نشان میدهد که نمازجمعه پایگاه و حرکت است. باید به نمازجمعه اهمیت دهیم. بدانیم دشمن ذلیل است و ما باید
وظیفه خود عمل کنیم.
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